
Moravský rybářský svaz – místní organizace Hodonín 
 

Výroční zpráva za rok 2020 

 
 
 
     Vážené dámy a vážení pánové,vzhledem k nákazové situaci se setkáváme v nezvyklé době a v 
nezvyklém prostředí.Přesto mě dovolte , abych vás seznámil s výsledky činnosti naší organizace 
v roce 2020. Plán práce, který jsme si pro tento rok stanovili, se nám s pomocí některých členů 
podařilo úspěšně splnit. 
 
V úvodu mě dovolte, abych vás seznámil s finančními výsledky organizace: 
V roce 2020 měla organizace celkové náklady ve výši 1 513 485,- Kč a výnosy ve výši 2 012 408,- Kč. 
Hospodářský výsledek je tedy zisk ve výši 498 923,-Kč.   
 
Přidělený limit a čerpání : 
     MRS přidělil naší organizaci prostředky v celkové výši 903 460,-Kč. Z těchto prostředků bylo 
867 550,-Kč na mimopstruhové revíry a 35 910.- na pstruhový revír. 
 
Na jednotlivé revíry byly náklady následující : 
 

Revír Limit 2019 Čerpání 2019 Rozdíl  koeficient 

Sudoměřický potok     35 910 
 

42 277 8 367 1,80 

Kyjovka 2B 21 600 21 598 -2 2,5 

Morava 4 189 050 189 054 +4 2,5 

Morava 4A 448 650 449 773 1 123 2,5 

Morava 5 208 250 208 151 -99 2,5 

 
Zarybňovací plán byl plněn následovně : 
 
                                                

Druh ryby 
 

Plán plnění 
kusů 

Váha kg. 

Lín L2-3 1 500 1 703 290 
Kapr K2 1 500 625 500 
Kapr K3 2 100 3 884 7989 
Štika  Šr 0 14 000  
Štika Š1 +Š2 2 200 541 286 
Candát  Car 0 4 000  
Candát Ca1 +Ca2 1 500 300 60 
Bolen BO1 2 000 2 000  
Sumec Sur + Su1 1 200    1 200    
Sumec Su2 0       200 100 
Sumec Su3 0 110 110 
Amur A2-3 500 555 726 
Ostroretka Os1 5 000 6 000  
Tloušť Tl1  4 000 4 000  
Parma 1 1 500 6 000  
Cejn velký Cv2 2 000 500 400 
Bílá ryba 3 000 4 550 380 
    
  
Z těchto čísel vyplývá,že jsme zarybňovací plán splnili a v mnoha parametrech překročili. Markantní je 
to u váhového množství kapra . 
Snahou organizace je i do budoucna udržet vysoké vysazovací koeficienty. Chtěl bych upozornit, že 
průměrná váha u kapra K2 je stanovena při vysazení na 0,68 kg. U kapra K3 je to 1,2 kg. 



 
Výroba rybích násad : 
     Před uskutečněním rybářských závodů na Lužickém hliníku jsme provedli 28.9.2020 výlov rybníčku 
"Cigánka" . V tomto našem rybochovu se nám podařilo vyrobit velmi pěknou násadu kapra. Některé 
kusy měly až 80 cm. Ryby jsme vysadili do revíru M4A, největší kusy do Lužického hliníku. 
 
Bylo vyrobeno následující množství ryby: Kapr K3 -  121 kusů o váze 605 Kg., tedy průměrná  
váha 5 kg.Lín L3 - 60 kusů o váze 60 kg.  Štika Š2 - 50 kusů o váze 80 kg. Amur A3 - 15 ks o váze 45 
kg. 
 
 
K revírům M4A 
     Na revíru Kontramačka probíhaly pravidelné práce na sečení trávy, prořezávání porostů a úklid 
okolí. Na počátku roku jsme vyvolali jednání s Povodím Moravy s.p. , aby zajistili likvidaci padlých a 
nebezpečných stromů.Bohu žel tento požadavek splnilo povodí jenom z malé části.  
Revír "Lužický hliník", který máme pronajatý od obce je rovněž pravidelně udržován. probíhají zde 
zimní práce a během roku je 2x vápněn a minimálně 4x provádíme úklid a vysečení břehů. 
Na podzim jsme zde uspořádali rybářské závody.Účast byla tentokrát celkem dobrá. Revír byl osazen 
množstvím velkých ryb.Závodů se zúčastnilo 58  rybářů. Rovněž závodní ceny a ceny v tombole byly 
atraktivní a finančně náročné. Většinu jsme získali od sponzorů, kterým bych chtěl tímto velmi 
poděkovat. Bylo uloveno množství kaprů a několik velkých štik, které jsme před závody vysadili. 
 
Pořízení a údržba hmotného majetku: 
     Byl pořízen nový křovinořez. Na nutnou údržbu vozidel bylo vynaloženo necelých 10 tis.Kč 
V průběhu roku jsme pokračovali v údržbě  žlabovny a opravě nářadí.   
 
Činnost: 
 
     . K 31.12.2020 měla naše organizace celkem 1 064 členů, z toho bylo 85 mládeže. 
     Naše organizace má v současnosti pět  členů RS, kteří se podílí na kontrole revírů.Bohužel 
vzhledem ke zdravotnímu stavu některých členů RS provedli její členové pouze 180 kontrol, při 
kterých zkontrolovali 325 lovících rybářů. 
Řešení drobných přestupků provedli členové RS na místě.  
Aktivním členům RS bych chtěl za jejich nelehkou práci poděkovat. 
V loňském roce se nám podařilo zahájit činnost rybářského kroužku mládeže v součinnosti se 
Střediskem ekologické výchovy v Bažantnici. Pro výuku mládeže nám svaz zajistil velmi zdařilá skripta 
a pracovní sešity. 
     K 12.12.2020 byl nám splacen Spořící státní dluhopis, který nám od 5.6.2014 z vloženého jednoho 
milionu korun přinesl výnos ve výši 149 133,- Kč.  
 
Při sumarizaci jsme zjistili, že chybí celkem velké kusové množství kaprů v úlovcích proti vysazení.  
Je možné, že ryby jsou stále ještě ve vodě, ale také je možné, že dochází k nezapisování kaprů a tedy 
k jejich zcizování z revírů a proto nám následně chybí v úlovcích. 
Za loňský rok musíme bohužel konstatovat, že  je stále zbytečně velký počet neodevzdaných   
docházek a sumářů. Členy stále upozorňujeme, že nevyplnění sumářů snižuje organizaci limit pro 
zarybnění revírů.   
  Na našich mimopstruhových revírech bylo členy MRS uloveno 9 299 ks. ryb o váze  
16 309 kg. a to při 31 238 docházkách. 
Na pstruhovém revíru bylo členy MRS uloveno 818 ks. lososovitých ryb o váze 341 kg. při 458 
docházkách. 
 
 Rozdělení hospodářského výsledku: 
V závěru hodnocení loňského roku je třeba říct, že účetní závěrka za rok 2020 byla v termínu 
zpracována a včetně daňového přiznání odevzdána na finanční úřad. 
 
Výbor organizace navrhuje, aby účetní hospodářský výsledek , to je zisk ve výši 498 923,-  Kč byl 
zúčtován proti rezervnímu fondu. 
 
Plán práce MO MRS Hodonín na rok 2021 je přílohou této zprávy 
 



 
Návrh rozpočtu na rok 2021: 
V hlavní činnosti navrhujeme pro rok 2021 vyrovnaný rozpočet na straně nákladů i výnosů ve výši 
1 900 000,- Kč.     
 
 
 
 
V Hodoníně dne     Richard Werner – předseda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
Plán práce na rok 2021. 
 
Leden – březen - výdej členských známek a povolenek 
   - zimní práce- prosekávání otvorů na revírech a rybochovu 
   - prořezávání porostů, vápnění 
   - zajistit chod rybářského kroužku mládeže 
   - zajistit školení nových uchazečů o rybolov 
    
 
Duben – květen - zajistit obnovení povolení k čerpání vody do Cigánky 
   - jarní výsadba ryb do revírů 
   - kontrola revírů a rybochovu- zahájit krmení na Cigánce 
   - Lužák – sečení a úklid,vápnění 
    
 
Červen – září   - pravidelné kontroly revírů 
   - Lužák – sečení, úklid, vápnění 
   - Cigánka – krmení 
   - zajistit částečné vysazení rybích násad 
 
Říjen   
 - vysadit zbývající druhy ryb do revírů 
 - uspořádat rybářské závody na Lužáku pro dospělé 
 - Lužák – sečení a úklid 
 
Listopad – prosinec - připravit výkazy za uplynulý rok pro nadřízený orgán v Brně 
 - provádět dál pravidelné kontroly na revírech 
 - podle vývoje počasí zahájit zimní práce na revírech    
 
 
 
Plán pořízení investic na rok 2021 
 
1. Uskutečnit výkup pozemků od Státního pozemkového úřadu v sídle spolku ( Velkomoravská 40) . 
Termín výkupu závisí od jednání Státního pozemkového úřadu. 
 
2. Pro rybochovné zařízení na "Cigánce" zakoupit nový aerátor. 


